
Styrelsemöte 2023-12-17 

Tid: Söndagen den 17:e december 2023

Plats: Teams

Närvarande: Marianne Jonsson, Id 16 Marcus Dahl, Gä 8
Nicklas Lundman, Gä 3 Stephan Wilbrandt, Id 20 
Ingela Martinis, Gö 18 Joakim Nordström, Ab 11

Frånvarande: Jimmy Rousu, Gö 10 

Nicklas hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 1 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes

§ 2 Protokollförare och justering
JN för protokoll, NL justerar.

§ 3 Föregående protokoll
Inga kommentarer angående föregående protokoll.

§ 4 Ekonomi
Det ekonomiska läget är för närvarande ganska ansträng då vi varit tvungna att ta ur vår 
reserv. Diskussion förs kring höjning av årsavgiften, något som inte skett på många år.

§ 5 Vägar
Snöröjningen har fungerat. 

De sandlådor som finns vid våra vägar får gärna nyttjas av boende när behov uppstår. Det 
är kostsamt att beställa dessa tjänster, så om möjligt är det bra att det sköts av oss alla vid 
behov.

§ 6 Mark och avlopp
Inspektion av infiltrationsbrunnar är gjord. Preliminärt besked är att flera brunnar måste 
åtgärdas, dock har kommunen inte inkommit med skriftlig rapport ännu. Åtgärder kring 
infiltrationsbrunnar kommer diskuteras med kommunen vid mötet angående VA-frågan. 
Mötet är planerat att ske i januari.

Gällande vildsvinsfällorna är det för närvarande inte mycket aktivitet. Samtal fortgår 
fortlöpande med jägare.
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§ 7 Vatten
Då JR är frånvarande ansluter Sten Östlund mötet. Den 7:e december noterades ett kraftigt 
utflöde av vatten. Flödet var dock begränsat i tid, och förbrukningen gick åter till det 
normala. Om någon vet vad som kan ha orsakat det kraftiga utflödet – vänligen ta kontakt 
med styrelsen eller vattenansvarig. Då det kan lossna rost från ledningarna, kan detta ha 
varit orsaken till det rapporterade bruna vatten som vissa noterat.

För att åtgärda det stundtals bruna vattnet har en offert för spolning av rören tagits in. 
Spolning kommer ej kunna utföras förrän till våren, och kan även kräva vissa åtgärder av 
spolningsventilerna.

I dagsläget är tre av fyra brunnar igång. Den nya brunnen ger grumligt vatten och är därför 
avstängd. Brunnsfirman som grävde brunnen är kontaktad.

Med annalkande storhelg i åtanke uppmanas boende att vara förberedda med 
vattendunkar, och även vara vaksam på eventuella läckor.

§ 8 Båtar och bryggor
Inget större att rapportera om bryggorna. Offert för bryggåtgärder till våren inväntas. 

§ 9 Information
Hemsidan har uppdaterats för lättare navigering, se specifikt ”Att bo på Märsön”.

Registervård i form av matrikeluppdatering är planerad. Planen är att matrikeln ska göras 
tillgänglig för medlemmar på hemsidan. På grund av GDPR krävs godkännande för att 
uppgifterna ska kunna delas. Samtliga medlemmar kommer få ett mejl för att kunna 
kontrollera sin uppgifter och också godkänna att data delas. Data kommer enbart delas 
med andra boende.

§ 10 Övrigt
Inga övriga frågor lyftes.

§ 11 Kommande möte
Nästa möte äger rum den 21:a januari kl 11.

Vid protokollet Justeras

Joakim Nordström Nicklas Lundman
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